
 

 

 
Referat 

 
 

Skolebestyrelsesmøde mandag 

den 20. august kl. 18.30- 21.00 

 
                                          
 

 

 
STED: Hjallerup Skole, lærerværelset 

         Husk at lave aftale med eleverne, der skal med. 
 
 

 
 

 
DELTAGERE 
 
              

Forældrevalgte:   Medarbejdere:   

Mikael Christensen                HJ  Christoffer Mariegaard LBO FL  
Malene Frølund               HJ  Rasmus Kyvsgaard FL  
Heidi Selmer Pedersen HJ  Susanne Jensen KL  
Louise Sofie Tønnesen    FL  Mette Kirkegaard-Kjær HJ  
Birgitte Lorentzen          FL  Ledere:   

Rikke Marie Boe FL  Rie Dam Vineke FL  
Lisa Thorlund KL  Helle Faber KL  
Gitte Elisabeth Berg KL  Michael Ring HJ  
Maj Britt Overgaard KL Afbud    

Elever:      

 FL  Pia Bering   
 HJ  Hans Jørgen Bæk   
 KL     
 
 

 
   
DAGSORDEN 
 

 
 
 

1. Referat fra sidste møde. 
Er der spørgsmål/kommentarer til 

     det udsendte referat 
 

 

Mikael Christensen startede med at byde 
den nye bestyrelse velkommen. 
 

1. Referat fra sidste møde 
Da der er tale om en ny bestyrel-
se, som ikke har deltaget i skole-
bestyrelsen sidste år, udgår punk-
tet. 
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2. Tema.  
• Præsentation af de enkelte med-

lemmer.  

• Rundvisning på Hjallerup Skole. 

• Orientering om skolebestyrelses-
arbejdet. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

3. Elever. 
Der er endnu ikke valgt elevre-
præsenter, så punktet udgår. 

 
 

 
2. Tema 

• Der var en præsentation af 
de nye medlemmer af sko-
lebestyrelsen. 

• Skolebestyrelsen blev vist 
rundt på Hjallerup Skole 

• Mikael og Hans Jørgen for-
talte overordnet om de op-
gaver, der ligger i skolebe-
styrelsesarbejdet (sam-
mensætning, lidt regler, ar-
bejdsområder, årshjul, op-
gaver der ligger til skolebe-
styrelsen i dette skoleår). 
For at starte arbejdet bedst 
mulig op vil der desuden 
komme en uddannelses-
dag for alle de nye skole-
bestyrelser d. 20/9-2018 kl. 
17.30-21.00. Kurset afhol-
des i Dronninglund i perso-
nalerummet. 

o Forslag om at sætte 
øget fokus på skole-
bestyrelsens arbej-
de, så det bliver let-
tere at finde nye re-
præsentanter til næ-
ste valg (f.eks. gen-
nem øget synlighed 
ift. referaterne). 

 
Beslutninger: 

• I forbindelse med drøftelsen af 
årshjulet blev det besluttet at tage 
en orientering om SFO/LBO på 
næste bestyrelsesmøde i stedet 
for til april. 

• Forslag om at der kommer en 
gennemgang af undervisningen i 
K-klassen til det næste møde i 
skolebestyrelsen 

• Der sendes fremover et link på 
forældreintra, når der ligger et re-
ferat fra skolebestyrelsen 

 
3. Elever 

Da der endnu ikke er valgt elev-
repræsentanter udgår dette punkt. 

 

      
4. Sager 

  
4. Sager 
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Gennemgang af forretningsor-
denen. Evt. Vedtagelse (bilag) 
 
 
 
 
 

          Der skal vælges en repræsen- 
          tant til støtteforeningen i 
          Hjallerup. 

 
 

 
Orientering om strukturnotatet 
der er lavet i forhold til dagtil-
budsområdet. (bilag) 
Christoffer Mariegaard. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Gennemgang af forretningsor-
denen 
BÆK gennemgik kort forretnings-
ordenen. Der var ingen opklaren-
de spørgsmål. Forretningsorde-
nen blev godkendt. 
 

Beslutning:  
• Heidi Selmer Pedersen blev valgt 

som repræsentant til støttefor-
eningen i Hjallerup. 
 
 
Orientering om strukturnotatet 
der er lavet i forhold til dagtil-
budsområdet. 
Christoffer gennemgik materialet 
fra forvaltningen. 
- Baggrund for forslaget til om-

organisering er en undersø-
gelse af dagtilbudsområdet, 
som har givet fokus på 3 om-
råder: 

o Økonomi – større ro-
busthed 

o Kvalitet - enartethed 
o Styring – bedre faglig 

ledelse (drift og strate-
gisk) 

- Der er valgt 4 mulige modeller 
til omorganisering 

o Det er blevet anbefalet, 
at det er modellen ”Om-
rådeledelse”, som ind-
stilles til beslutning, hvis 
der skal ske en omor-
ganisering. 

- Der kommer en proces, hvor 
de forskellige interessenter vil 
blive hørt i forhold til en kom-
mende beslutning. 

 
- Der var spørgsmål til og en 

drøftelse af forslaget. Der var 
både holdninger til, at forslaget 
vil styrke dagtilbudsområdet, 
men også bekymring ift. om 
forslagene faktisk vil styrke 
dagtilbudsområdet. 

 
- Skolebestyrelsen bliver bedt 

om at afgive høring i septem-
ber måned. 
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5. Meddelelser 
 

Skolestarten i institutionerne. 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 Nyt fra LBO/SFO 
  

 
 

            
 
 
 
 
 
            Personalesituationen. 
            
 

 
 
 
 
 
Skolestarten i institutionerne. 
FL: Det har været rigtig fedt at starte op, 
da der har været en større ombygning af 
lokalerne. Den aldersintegrerede indsko-
ling er startet op efter ferien, og de er 
kommet godt fra start. De nye lokaler og 
indflytningen i dem, samt den nye orga-
nisering i indskolingen har dog også be-
tydet, at der har været mindre tid til for-
beredelse, hvilket personalet har kunnet 
mærke. 
 
KL: De er startet godt op. Der er kommet 
ny skoleleder til K-klassen, hvilket har 
været dejligt, at der så hurtigt er kommet 
en ny. 
Der er igangsat bygning af nye toiletter, 
hvilket der har været ventet rigtig længe 
på. Det forventes, at byggeriet er over-
stået omkring jul. 
 
K-klassen: De er helt oppe på 40 elever, 
hvilket presser noget ift. pladsen. De har 
derfor overtaget en mindre tilbygning til 
indskolingsafdelingen. Der er desuden 
blevet ansat nyt personale, da elevtallet 
er steget. 
 
HJ: Der har været 2 lærere, som har øn-
sket ikke at fortsætte deres ansættelse 
ved Hjallerup Skole. Det har givet nogle 
udfordringer i opstartsugen. Det blev 
heldigvis løst til inden skolestart – stillin-
gerne er blevet slået op og forventes 
besat pr. 1/10-2018. 
 
SFO/LBO: Der er startet mange nye 
børn. Det betyder, at det går rigtig stærkt 
i starten af skoleåret. Der er igangsat en 
større renovation af legepladserne i Hjal-
lerup og Klokkerholm – det bliver rigtig 
fedt, når det arbejde bliver afsluttet. 
Der skal udarbejdes nye læreplaner i 
LBO’en og mål og indholdsbeskrivelser i 
SFO’erne. Dette arbejde kommer også til 
at fylde en del i dette skoleår. 
 
Personalesituationen 
Der var en kort orientering om forskellige 
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           Formanden. 
  

ting omkring personale på de forskellige 
institutioner. 
 
. 
 
Formanden 
Mikael er blevet kontaktet af Distrikt Syd 
ifm. en indsats mod mobning. 

6.   Eventuelt. 
           

Børne- og Skoleudvalget vil gerne holde 
møde med skolebestyrelsen d. 4/12-
2018 kl. 16.00-17.00 

- Hans Jørgen sender dagsor-
den og bilag til mødet ud. 

- Inddragelse af forældrene i 
forhold til trivselsmålingen – 
hvordan inddrages forældrene 
(materiale fra børns vilkår) 

 
Forslag om at der en drøftelse af hold-
ningen til udlevering af f.eks. hovedpine-
piller. 
 
Der var en drøftelse ift. at der er tilbage-
vendende problemer ift. lus på Klokker-
holm Skole. Forslag om at det overvejes, 
hvordan det kan håndteres bedst mulig. 
Sundhedsplejersken vil være god at kon-
takte. 

       Næste skolebestyrelsesmøde  
       tirsdag den 11. september i  
       Klokkerholm. 

 

 

Udgivelsesdato:      Referent: MR 
 


